

Advanced Small Modular Reactor (SMR) Development in New Brunswick

Upcoming Supply Chain Event – POSTPONED

Given the recent increase in COVID-19 cases and concerns with increased variants of the virus, the New Brunswick Small Modular Reactor (SMR) Supply Chain Event scheduled for October 28th, 2021 will now be postponed. The Health and Safety of our participants is of utmost importance, so for this reason, we will reschedule the event for the Spring of 2022. We look forward to hosting a safe, in-person event that will be focused on how suppliers from Atlantic Canada can participate in the advanced SMR opportunity. Planning for the Uptown Saint John Spring 2022 event continues and details will follow. We look forward to your attendance.

Petits réacteurs modulaires (PRM) avancés au Nouveau-Brunswick

Prochain événement sur la chaîne d’approvisionnement — REPORTÉ

Compte tenu de la récente augmentation des cas de COVID-19, le prochain événement sur la chaîne d’approvisionnement des petits réacteurs modulaires (PRM) au Nouveau-Brunswick, qui devait avoir lieu le 28 octobre 2021, sera reporté. La santé et la sécurité de nos participants nous importent au plus haut point, d’où notre décision de reporter l’événement au printemps 2022. Nous avons hâte de vous accueillir à l’occasion de cette activité sécuritaire et en personne, qui portera sur la façon dont les fournisseurs du Canada atlantique peuvent profiter des occasions des PRM avancés. La planification de l’événement, qui aura lieu dans le centre-ville de Saint John, suit son cours. D’autres détails suivront. Nous sommes impatients de vous avoir parmi nous.